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ZAPISNIK    SA PRVE  SJEDNICE DRUGOG  REDOVNOG ZASJEDNJA 

 
S K U P Š T I N E  O P Š T I N E    U L C I N J 

 
 

Sjednica je održana dana 28.10.2019 godine sa početkom u 12:00 časova. 
Sjednici prisustvuju svi odbornici osim: Arsim Cuca, Gazmond Kalezid, Arijan Murati, Xhelal 
Dervishi, Majlinda Duraku Luiđ Škrelja i Haki Mavrid . 
Predsjednik skupštine ističe da  shodno članu 84 Poslovnika, izvjestili su da su sprječeni da 
prisustvuju sjednici slededi odbornici: Arsim Cuca, Arijan Murati, Xhelal Dervishi, Majlinda 
Duraku i Haki Mavrid. 
Nakon konstatacije da postoji kvorum Predsjednik shodno članu 86 Poslovnika otvara 
raspravu u vezi usvajanja zapisnika sa Trede sjednice Prvog redovnog zasjedanja skupštine 
opštine Ulcinj održane dana 29 I 31.07.2019 god. , naglasivši da na sajtu Skupštine objavljeni 
su video i audio snimci sa ove skupštine.Pošto nije bilo primjedbi Predsjednik utvrđuje da je 
zapisnik sa trede sjednice usvojen bez primjedbi. 
Zatim Predsjednik je pročitao predloženi dnevni red kako je dat u sazivu broj 02-238/19 od 
14.10.2019 god. i predlaže da se u dnevni red uvrsti predlog Odluke o imenovanju sekretara 
SO Ulcinj s obzirom da za ovu tačku podjeljen materijal odbornicima I konstatuje da za tačke 
9,10 I 11 predloženog dnevnog reda nema materijala I isti otvara raspravu u vezi dnevnog 
reda. 
Ardijan Mavrid postavlja pitanje zašto Odbori nisu razmatrali građansku inicijativu I zašto nije 
na dnevnom redu današnje sjednice I predlaže da se ova inicijativa uvrsti u dnevnom redu. 
Predsjednik skupštine Ilir Čapuni daje objašnjenje da je skupštisnka Služba dostavila 
građansku inicijativu nadležnom odboru kao I izvršnoj vlasti ali nismo dobili mišljenje kako je 
Statutom predviđeno. 
Ardijan Mavrid ističe da su odbori imali vremena da razmatraju ovu inicijativu I ističe da mi kao 
odbornici imamo pravo da predložimo ovu tačku u dnevni red I ne vidi razlog da se ovaj 
predlog ne stavlja na glasanje. 
Predsjednik skupštine Ilir Čapuni konstatuje da de ovaj predlog staviti na glasanje naglasivši da 
de podržiti predlog odbornika Ardijana Mavrida. 
Jasmina Hasa predlaže da se u dnevni red uvrsti predlog Odluke o davanju saglasnosti na 
izboru direktora Društva sa ograničenom odgovornošdu “Komunalne djelatnosti” Ulcinj. 
Naser Resulbegovid traži objašnjenje u vezi tačaka 9,10 I 11 predloženog dnevnog reda s 
obzirom da nismo dobili materijal za ove tačke I mišljenja je da su ove tačke veoma bitne a 
posebno tačka 9 Informacija o izvještaju državne revizorske institucije o završnom računu 
Budžeta opštine Ulcinj za 2019 godinu. naglasivši da ovaj izvještaj dostavljen I skupštini CG I 
ista de se razmatrati u Skupštini CG kao I na Vladi CG istakavši da mi kao odbornici nismo 



 

 

dobili ovaj materijal iako je uvršten u predlogu dnevnog reda naglasivši da je to bio predlog 
koji je dat na kolegijumu kog Predsjednika skupštine I traži objašnjenje u vezi ovoga. 
Predsjednik skupštine Ilir Čapuni daje objašnjenje naglasivši da još nije dostavljen materijal od 
izvršne vlasti I da ostaju u dnevnom redu ako glasamo ovaj predlog dnevnog reda. Dalje je 
naveo da kad dođu ove tačke na raspravu možemo prekinuti rad sjednice I da nakon 
dostavljanja ovih informacija razmatrademo ove tri tačke. 
Ilir Harasani predlaže da se u dnevnom redu uvrsti I građanska inicijativa s obzirom da 
ispunjava sve zakonske uslove. 
Presjednik naglašava da imamo sledede predloge za ovrštavanja u dnevnom redu današnje 
sjednice I to: 

-Predlog Odluke o imenovanju sekretara SO to je predlog predsjednika Skupštine 
-Predlog odbornika Ardijana Mavrida I Ilir Harasanija da se u dnevni red uvrsti 

građanska inicijativa i 
-Predlog odbornice Jasmina Hasa da se u dnevni red uvrsti predlog Odluke o davanju 

saglasnosti na izbor direktora društva sa ograničenom odgovornošdu “Komunalne djelatnosti” 
Ulcinj  
Haxhi Sulejmani ističe da je I on za građansku inicijativu ali ne na ovaj način. Dalje je dodao da 
je za izbor sekretara SO Ulcinj I direktora komunalne djelatnosti s obzirom da imamo materijal 
za ove tačke ali za građansku inicijativu nemamo materijal. Takođe je dodao da I na odborima 
nismo razmatrali ni one dvije tačke koje su bile predviđene na Vanrednoj sjednici iz razloga 
što nismo imali kompletnu dokumentaciju u vezi ovih tačaka. 
Arijan Ljamovid je istakao da ova građanska inicijativa ne ispunjava uslove da se na današnjooj 
sjednici uvrsti u dnevni red naglasivši da nismo protiv ove inicijative I isti je citirao član 137 I 
138 Poslovnika. 
Nakon toga u replici ru učestvovali : Ardijan Mavrid-Haxhi Sulejmani I Ardijan Mavrid-Arijan 
Ljamovid. 
Zatim je predsjednik Skupštine stavio na glasanje da se u dnevni red uvrsti Predlog Odluke o 
imenovanju sekretara SO Ulcinj , skupština je jednoglasno od prisutnih odbornika usvojila dati 
predlog.Stavlja na glasanje da se na dnevnom redu uvrsti građanska inicijativa, skupština  
vedinom glasova(za 12, protiv 8, uzdržani 4) nije usvojila dati predlog. Zatim stavlja na glasanje 
Predlog Odluke o davanje saglasnosti na izboru direktora DOO “Komunalne djelatnosti” Ulcinj, 
skupština je vedinom glasova(za 23, protiv 0 , uzdržan 1) usvojila dati predlog.  
Nakon toga Predsjednik je pročitao dnevni red. 
Borislav Bašovid (proceduralno) ističe da treba pogledati šta piše u Poslovniku u vezi sa 
materijalima koji odbornici nijesu dobili, mišljenje je da je prvo trebalo raspravljati o ovome da 
ove tačke dnevnog reda treba skinuti sa dnevnog reda takođe je naveo da u vezi sa ovim da 
Skupština donosi određeni Zaključak kako dodi do ovih informacija,ovako danas da se u 
dnevnom redu uvrste ove informacije nemože. 
Predsjednik skupštine ističe da predlog odbornika Borislava Bašovida da se tačke 9,10 I 11 
dnevnog reda za koje nemamo materijal skupština ne može raspravljati, predlog odbornika je 
da se ove tačke skinu sa dnevnog reda I da skupština donosi jedan Zaključak o kome de se 
obavezati Predsjenik opštine da nam dostavi ove informacije naglasivši da ove informacije su 
predložene na kolegijumu skupštine u prisustvu predsjednika opštine. 
Haxhi Sulejmani naglašava da su ove tačke predložene na kolegijumu ali I na Odboru za 
finansije se nije diskutovalo za ove tačke s obzirom da nismo imali materijal naglasivši da bez 
materijala nema rasprave u skupštini kao I da se mora raspravljati I na odborima. 



 

 

Nazif Cungu naglašava da bez materijala teško je raspravljati I da shodno Poslovniku Skupština 
može donijeti Zaključak da se na prvoj narednoj sjednici pripremi materijal I da diskutujemo u 
vezi ovih informacija. 
Nakon toga predsjednik Skupštine stavlja na glasanje da se tačke 9,10 I 11 skinu sa dnevnog 
reda sa zaključkom kojim se Predsjednik opštine obavezuje da pripremi informacije za tačke 
9,10 i 11 za narednu sjednicu Skupštine, skupština jednoglasno od prisutnih odbornika 
usvojila dati predlog.  
Nakon toga predsjednik Skupština stavlja na glasanje slededi 
  

Dnevni red 
 

  
1. Pitanja i odgovori  odbornika, 
2. Predlog Statuta Opštine Ulcinj 
3. Predlog Riješenja o naknadi troškova za rad Komisije za izradu predloga Statuta 

opštine Ulcinj 
4. Predlog Odluke o pristupanju izradi Poslovnika Skupštine opštine Ulcinj i 

obrazovanju Komisije za izradu Predloga Poslovnika 
5. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Predsjednika Opstine br. 01-

1299/19 od 12.08.2019. godine o stavljanju van snage Odluke o utvrdjivanju visine 
otpremnine lokalnih službenika i namještenika Opštine Ulcinj 

6. Predlog Odluke o otkupu zemljišta radi dokompletiranja urbanističke parcele br. 10 
zone “B” podzone 5 DUP-a “Ulcinjsko Polje” – Cenaj Xhemal 

7. Predlog Odluke o otkupu zemljišta radi dokompletiranja urbanističke parcele br. 16 
i 17 zone “B” podzone 4 DUP-a “Ulcinjsko polje – Išmid Melinda” 

8. Predlog Odluke o otkupu zemljišta radi dokompletiranja urbanističke parcele br. 
141 DUP-a “Pinješ 3” – Redzovid Saljo 

9. Predlog Odluke o imenovanju sekretara Skupštine opštine Ulcinj 
10. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na imenovanje direktora Društva sa 

ograničenim odgovornošdu “Komunalne djelatnosti” Ulcinj 
 

Skupština je jednoglasno od prisutnih odbornika usvojila. 
 
Tačka 1.Pitanje i odgovori odbornika  
 
Predsjednik skupštine ističe da na prošloj sjednici skupštine postavljena su nekoliko pitanja ali 
da odgovore nismo dobili. 
Borislav Bašovid ističe da u vezi pitanja I odgovora odbornika nema ništa novo u novom 
Statutu, potpuno je ostalo isto. Dalje je naveo da mnoge opštine kroz izradu Statuta zbog 
ovakvog odnosa uvidjeli ovaj problem I oni su definisali na slededi način da se drži posebna 
sjednica na kome de biti pozvani Predsjednik opštine I sekretari da odgovaraju odmah na 
postavljena odbornička pitanja. Isti je postavio odborničko pitanje I to zbog čega Skupština 
opština kao vlasnik preduzeda vodovod I kanalizacija drži Statut toliko vremena da još ne da 
saglasnost da se to preduzede transformiše u DOO. istakavši da jul mjesec 2013 godine bio 
zadnji datum za transformacije javnih preduzeda u DOO 
Predsjednik Skupštine Ilir Čapuni dao je odgovor na ovo pitanje istakavši da je tačno da je 
dostavljen Statut preduzeda vodovod I kanalizacije Ulcinj kao I Odluka o davanju saglasnosti ali 



 

 

da nije nam dostavljen shodno Poslovniku u dovoljan broj primjeraka kao I da nije preveden 
na albanskom jeziku i iz tog razloga nije na dnevnom redu ove sjednice. 
Sabri Salaj ističe da nije dobio odgovor na postavljena pitanja kome je postavljeno 
Sekretarijatu za ekonomiju u vezi brane u Zenelaj. Istakavši da u novom Poslovniku SO Ulcinj 
treba predvidjeti da se tačno definiše kako treba da se ponaša izvršna vlast u odnosu prema 
odbornika. Na kraju je dodao da sve predloge Odluke koja de biti predloženo od ovog 
sekretarijata nede glasati sve dok ne dobije odgovore. 
Odborničko pitanje shodno članu 62 Poslovnika postavio je odbornik Ilir Harasani dok usmeno 
pitanje su postavili sledede odbornice: Eleonora Shata I Nela Milovid. 
Predsjednik opštine Ljoro Nrekid je dao odgovor na pitanje koje je postavio odbornik Sabri 
Salaj u vezi brane u Zenelaj istakavši da je preduzeo sve potrebne mjere da se završi brana u 
Zenelaj. 
 
Tačka2. Predlog Statuta Opštine Ulcinj 
 
Predsjednik ističe da na ovaj predlog Statuta opštine Ulcinj podnijeta su dva amandmana od 
strane Ilira Harasanija I Omera Bajraktarija. 
Sabri Salaj član komisije za izradu Statuta podnio je uvodno izlaganje povodom ove tačke 
dnevnog reda. 
Bojan Đakonovid predsjednik Odbora za Statut I propise podnio je izvještaj, odbor vedinom 
glasove(za 5, uzdržan 1, protiv 0) predlaže Skupštini na razmatranje ovaj predlog Odluke, 
takođe je naveo da član odbora Nela Milovid imala primjedbu da njena primjedba koja je 
proslijedila radnoj grupi nije adekvatno prenošena onako kako je ona navela u dopisu I smo na 
odboru jednoglasno bili za da se taj njen zahtjev ispravi u izvještaju radne grupe, takođe je 
dodao da za ovu tačku dnevnog reda podnijete su dva amandmana od strane odbornika Ilir 
Harasanija I Omer Bajraktarija. Odbor je jednoglasno zaključio da oba amandmana ispunjavaju 
zakonsku normu I da mogu udi u skupštinsku proceduru I da se o njima posebno glasa. 
 
Nakon toga predsjednik otvara raspravu za ovu tačku dnevnog reda. 
 
Nela Milovid ističe kao što je predsjednik Odbora za Statut I propise naveo imala primjedbu na 
izvještaj sa javne rasprave u vezi ovog predloga Statuta naglasivši da je primjedbu dala u 
pisanoj formi putem e-maila da njene riječi nisu prenijete na način kako je napisala. Na 
Odboru za Statut I propise njen zahtjev je prihvaden I konstatovano je da de se izvještaj 
promijeniti, međutim izvještaj iz nekih njoj nepoznatih razloga nije izmjenjen I ostaje pri 
zahtjevu da se izvještaj sa javne rasprave izmjeni jer smatra da nema potrebe da neko mijenja 
njene rječi kada su iste dostavljene u pisanoj formi. Takođe se I u izvještaju sa sjednice sa 
Odbora za statut I propise nije navedeno da predstavnik radnog tijela prihvatio svoju grešku I 
rekao da de ista biti ispravljena I zahtjevala da se I taj izvještaj promijeni.  
 Florim Pali istakao je da ima dosta gramatičkih grešaka na albanskom jeziku na ovaj predlog 
Statuta I zatražio da se u članu 4 stav 2 gdje se pominju teritorije opštine Ulcinj da se 
obuhvate I selo Lulaj I Zenelaj kao I da se ispravi naziv Vladimir u Katerkoll u tekstualni dio na 
albanskom jeziku. 
Agron Mehmeti istako je da je ovaj predlog Statuta veoma značajan , naglasivši da u odluci na 
albanskom jeziku ima primjedbe koji trebaju da se isprave, i predlaže da član 4 da se uradi isto 
kao u članu 8 starog Statuta koja je još u snazi. Takođe je imao primjedbu u članu 9 I 13 gdje 
treba da stoji službeni jezik i  službeni jezik u upotrebi albanski jezik. Imao je primjedbu u 



 

 

članu 26 istakavši da je greška u dijelu pored priznanja I nagrada treba da stoji član 22 koji je 
pogrešno ispisan član 18 na tekstualni dio na albanskom jeziku, dok na crnogorskom jeziku je 
u redu. Takođe je imao primjedbu da u članu 41 nedostaje stav 2 I traži da se koriguje da budu 
istovjetne na crnogorskom I albanskom jeziku. 
Borislav Bašovid je mišljenja da ovaj predlog Statuta treba usvojiti jer ved kasnimo ali da li na 
njemu treba raditi izmjena mišljenja je da treba I to u mnogim segmentima. 
Sabri Salaj se zahvalio svim odbornicima na datim sugestijama I primjedbama dok što je tiče 
primjedbe odbornice Nele Milovid treba da se u zapisniku konstatuje izmjene koje je zatražila. 
Pošto nije bilo više prijavljenih za diskusiju. Predsjednik skupštine zaključuje raspravu I stavlja 
na glasanje amandman odbornika Ilira Harasanija, a koja se odnosi u vezi imenovanja 
potpredsjednika skupštine, predsjednik konstatuje da je “za” glasalo 7, “protiv” 5 i “uzdržan” 
4. Nakon toga predsjednik ponavlja glasanje u vezi ovog amandmana i konstatuje da je “za” 
glasalo 9, “uzdržani” 6, “protiv” 6, konstatujudi da ovaj amandman nije prihvaden. Zatim 
stavlja na glasanje amandman Omera Bajraktarija, skupština je vedinom glasova (za 18,protiv 
0 , uzdržan 2), konstatuje da je amandman prihvaden. 
Nakon toga stavlja na glasanje Predlog Statuta opštine Ulcinj sa usvojenim amandmanom, 
Skupština je jednoglasno od prisutnih odbornika usvojila Statut opštine Ulcinj sa usvojenim 
amandmanom odbornika Omera Bajraktarija. 
 
Tačka 3. Predlog Riješenja o naknadi troškova za rad Komisije za izradu predloga Statuta 
opštine Ulcinj 
 
Predsjednik skupštine ističe da izvjestilac o ovoj tačci dnevnog reda je odbornik Sabri Salaj. 
Sabri Salaj podnio je uvodno izlaganje povodom ove tačke dnevnog reda. 
Haxhi Sulejmani predsjednik Odbora za budžet I finansije podnio je izvještaj , odbor 
jednoglasno predlaže skupštini na razmtranje I usvajanje. 
Predsjednik otvara raspravu. Pošto nije bilo prijavljenih za diskusiju zaključuje raspravu I 
stavlja na glasanje  Predlog Riješenja o naknadi troškova za rad Komisije za izradu predloga 
Statuta opštine Ulcinj. Skupština je jednoglasno od prisutnih odbornika usvojila rješenje o 
naknadi troškova za rad Komisije za izradu predloga Statuta opštine Ulcinj. 
 
Tačka 4. Predlog Odluke o pristupanju izradi Poslovnika Skupštine opštine Ulcinj i obrazovanju 
Komisije za izradu Predloga Poslovnika 
 
Predsjednik skupštine ističe da izvjestilac o ovoj tačci dnevnog reda je odbornik Sabri Salaj. 
Sabri Salaj podnio je uvodno izlaganje povodom ove tačke dnevnog reda I isti je pročitao 
obrazloženje predložene Odluke I za izradu predloga Poslovnika SO Ulcinj obrazuje se Komisija 
u sastavu: 

1. Luiđ Škrelja  
2. Sabri Salaj 
3. Ilir Harasani 
4. Besart Resulani 
5. Naser Resulbegovid 
6. Reshit Cuca 
7. Rina Kasmi 
8. Đerđa Pepđonovid – stručne administrativne poslove 



 

 

Predsjednik otvara raspravu. Pošto nije bilo prijavljenih za diskusiju zaključuje raspravu I 
stavlja na glasanje  Predlog Odluke o pristupanju izradi Poslovnika Skupštine opštine Ulcinj i 
obrazovanju Komisije za izradu Predloga Poslovnika. Skupština je jednoglasno od prisutnih 
odbornika usvojila Odluku o pristupanju izradi Poslovnika Skupštine opštine Ulcinj i 
obrazovanju Komisije za izradu Predloga Poslovnika. 
 
Tačka 5 Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Predsjednika Opstine br. 01-1299/19 
od 12.08.2019. godine o stavljanju van snage Odluke o utvrdjivanju visine otpremnine lokalnih 
službenika i namještenika Opštine Ulcinj 
 
Predsjednik ističe da predlagač ove Odluke je predsjednik opštine dok obrađivač Sekretarijat 
za upravu I društvene djelatnosti I s obzirom da se radi o davanju saglasnosti na Odluku 
Predsjednika Opštine nema rasprave I stavlja na glasanje Predlog Odluke o davanju saglasnosti 
na Odluku Predsjednika Opstine br. 01-1299/19 od 12.08.2019. godine o stavljanju van snage 
Odluke o utvrdjivanju visine otpremnine lokalnih službenika i namještenika Opštine Ulcinj. 
Skupština je jednoglasno od prisutnih odbornika usvojila Odluku o davanju saglasnosti na 
Odluku Predsjednika Opstine br. 01-1299/19 od 12.08.2019. godine o stavljanju van snage 
Odluke o utvrdjivanju visine otpremnine lokalnih službenika i namještenika Opštine Ulcinj. 
 
Predsjednik Skupštine predlaže da se rasprava za tačku 6,7 I 8 da se objedine s obzirom da se 
radi o istoj materiji a da se glasa posebno. 
 
Tačka 6. Predlog Odluke o otkupu zemljišta radi dokompletiranja urbanističke parcele br. 10 
zone “B” podzone 5 DUP-a “Ulcinjsko Polje” – Cenaj Xhemal 
 
Tačka 7. Predlog Odluke o otkupu zemljišta radi dokompletiranja urbanističke parcele br. 16 i 
17 zone “B” podzone 4 DUP-a “Ulcinjsko polje – Išmid Melinda 
 
Tačka 8. Predlog Odluke o otkupu zemljišta radi dokompletiranja urbanističke parcele br. 141 
DUP-a “Pinješ 3” – Redzovid Saljo 
 
Uvodno izlaganje povodom ovih tačaka dnevnog reda podnio je sekretar Ahmet Aloshi koji 
ističe da tačku 8 povlači iz dnevnog reda a koja se radi o Predlogu Odluke o otkupu zemljišta 
radi dokompletiranja urbanističke parcele br. 141 DUP-a “Pinješ 3” – Redzovid Saljo Iz 
objektivnih razloga, dok što se tiče tačke 6 I 7 naglašava da svrha donošenja ovih odluka je 
usvajanje zahtjeva fizičkih lica navedenih u odluci na otkup zemljišta nad kojim opština Ulcinj 
ima pravo raspolaganja radi dokompletiranja urb. parc. s obzirom da je takav zahtjev u 
potpunosti u skladu sa pozitivnim zakonskim propisima. 
Bojan Đakonovid predsjednik Obdora za statut I propoise podnio je izvještaj. Odbor 
jednoglasno predlaže skupštini da ove odluke mogu idi u skupštinsku raspravu. 
Haxhi Sulejmani predsjednik odbora za budžet I finansije podnio je izvještaj. Odbor 
jednoglasno predlaže skupštini da ove odluke mogu idi u skupštinsku raspravu. 
Predsjednik Odbora za planiranje I uređenje prostora Džavid Hodžid podnio je izvještaj. Odbor 
jednoglasno predlaže skupštini da ove odluke mogu idi u skupštinsku raspravu. 
Predsjednik otvara raspravu. Pošto nije bilo prijavljenih za diskusiju zaključuje raspravu I 
stavlja na glasanje Predlog Odluke o otkupu zemljišta radi dokompletiranja urbanističke 
parcele br. 10 zone “B” podzone 5 DUP-a “Ulcinjsko Polje” – Cenaj Xhemal. Skupština je 



 

 

vedinom glasova (za 18, protiv 1, uzdržani 0) donijela je Odluku o otkupu zemljišta radi 
dokompletiranja urbanističke parcele br. 10 zone “B” podzone 5 DUP-a “Ulcinjsko Polje” – 
Cenaj Xhemal. 
 Zatim predsjednik stavlja na glasanje Predlog Odluke o otkupu zemljišta radi dokompletiranja 
urbanističke parcele br. 16 i 17 zone “B” podzone 4 DUP-a “Ulcinjsko polje – Išmid Melinda. 
Skupština jednoglasno od prisutnih odbornika (za 19, protiv 0, uzdržani 0) donijela je Odluku o 
otkupu zemljišta radi dokompletiranja urbanističke parcele br. 16 i 17 zone “B” podzone 4 
DUP-a “Ulcinjsko polje – Išmid Melinda. 
 
Tačka 9. Predlog Odluke o imenovanju sekretara Skupštine opštine Ulcinj 
Predsjednik skupštine ističe da izvjestilac o ovoj tačci dnevnog reda je predsjednik Odbora za 
izbor I imenovanje Sabri Salaj. 
Sabri Salaj podnio je uvodno izlaganje povodom ove tačke dnevnog reda I isti je pročitao 
obrazloženje ove Odluke I istakao je da predsjednik Skupštine za sekretara Skupštine opštine 
Ulcinj predlaže da se imenuje Ardit Ceka dipl. pravnik iz Ulcinja koji ispunjava sve predviđene 
uslove. 
Predsjednik skupštine otvara raspravu povodom ove tačke dnevnog reda. Pošto nije bilo 
prijavljenih za diskusiju zaključuje raspravu I stavlja na glasanje Predlog Odluke da za sekretara 
skupštine imenuje Ardit Ceka. Skupština je jednoglasno od prisutnih odbornika usvojila Odluku 
da za sekretara skupštine opštine Ulcinj imenuje se Ardit Ceka dipl. pravnik iz Ulcinja. 
 
Tačka 10 Predlog Odluke o davanju saglasnosti na imenovanje direktora Društva sa 
ograničenim odgovornošdu “Komunalne djelatnosti” Ulcinj 
 
Predsjednik ističe da predlagač ove Odluke je Predsjednik opštine dok obrađivač Sekretarijat 
za komunalne djelatnosti I zaštitu ambijenta, pošto nema potrebe za uvodno izlaganje otvara 
raspravu. Pošto nije bilo prijavljenih za diskusiju, zaključuje raspravu I stavlja na glasanje 
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na imenovanje direktora Društva sa ograničenim 
odgovornošdu “Komunalne djelatnosti” Ulcinj I to Skender Kaleziqi spec. sci. rasadničarstva iz 
Ulcinja. Skupština je vedinom glasova (za 21,protiv 0, uzdržan 1) donijela Odluku o davanju 
saglasnosti na imenovanje direktora Društva sa ograničenim odgovornošdu “Komunalne 
djelatnosti” Ulcinj to Skender Kaleziqi spec. sci. rasadničarstva iz Ulcinja 
 
 
Sa ovim ovim je prva sjednica drugog redovnog zasjedanja SO Ulcinj završila svoj rad u 15:00 

časova. 

Zapisnik sastavili:                             Sekretar                                                               Predsjednik 

Đerđ Pepđonovid                            Ardit Ceka                                                             dr.Ilir Čapuni  
 


